
 

Dagsorden Bestyrelsesmøde tirsdag den 15.8.2023   

Mødetid: kl. 18:00  

Mødested: FGK klubhus  

Deltagere:  

 

 

Afbud:  

Lene Understed Jacobsen, Klaus Dybro, Dann Sørensen, Jacob Juel Olesen, Hans Jørgen Nymark, Ove 
Christensen. 

 

Georg Severinsen, Brian Strøm, Brian Rishøj 

1. Orientering fra 
Servicecenteret  

Vedrørende Greenfee så prøver at finde nogle sammenlignelige klubber, vi kan matche 
os op imod. Juli har været lidt sløj pga af dårligt vejr. August ser fin ud med hensyn til 
greenfee gæster. 

Nyt samarbejde med Tannishus ser lovende ud. Afviklingen af Senior DM gik fint – 
klubben fik store roser – tak til alle der var med til at gøre det til en succes.  

Hulspilsmesterskab for Sportstruppen herrer. 

Weekendens holdkampe gik OK – ingen rykker ned. 

Arbejder videre med nye ”kunder” tilbud vedrørende greenfee. Vi vurderer ved 
slutningen af sæsonen med hensyn til deltagelse i de forskellige samarbejder. 

Forslag om nyt kontingent for spillere over 25 – 34 arbejdes der videre med. 

Momsrefusion starter op igen, dvs medlemmer anmodes om at give FGK en gave på 
minumum 200 kr, og der kræves minimum 100 medlemmer for at vi kan få adgang til 
Momsrefusionspuljen på Finansloven. 

2. Ændringer i 
bestyrelsen 

Jacob Olesen indtræder i bestyrelsen midlertidig i stedet for Georg Severinsen. Jacob 
indtræder også i Baneudvalget. Ove C overtager sekretærjobbet indtil videre. 

3. Økonomi  Selvom vi har haft en mindre tilbagegang på antal medlemmer, og derfor dalende 
kontingentindtægter, så er disse opvejet af en fremgang på indtægter fra greenfee, 
sponsorater. Hertil kommer, at vi fra Frederikshavner Ordning, får et større tilskud end 
tidligere år. Omkostninger, herunder omkostninger til ombygning af Servicecenter, 
svarer til det budgetterede. Tilgodehavender blev gennemgået, og der er taget kontakt 
til dem der står i restance. I forbindelse med låneomlægningen har vi netto fået en 
kursgevinst på ca. 50 tkr.  

På generalforsamlingen blev fremlagt et budget med et overskud på 150 tkr., men som 
følge af den ekstraordinære kursgevinst, så har bestyrelsen pt. den interne målsætning 
at vi stiler mod et overskud på omkring 200 tkr. 

4. Orientering fra 
Baneudvalget  

Møde i sidste uge med Philip og BU om banens fremtid. Vandingsanlægget skal på sigt 
skiftes – der indhentes tilbud om nyt vandingsanlæg med pumper samt en pris på 
Intermedia bane. Der er flere stubbe der skal fræses. Test af nye robotklipper hul 18 
fairway rouge. 

Skiltning på banen.  Kan vi bruge strømmen mere rentabelt på vores solcelleanlæg. 

Der indhentes tilbud til gødning af banen. Oprensning af søer bliver sponsoreret af FGK’s 
venner.  



 

5. Orientering fra 
Projektudvalget  

Besluttet at gå videre med en Intermedia-bane – dvs der laves i første omgang 3 huller 
ved siden af drivinge range – det er vores eget område. Der laves et økonomisk oplæg – 
fordele og ulemper – finansiering/økonomi/nye medlemmer m.m. 

Udvalget finder ud af hvem der skal involveres i de forskellige faser.  

Bygning af hus til boldanlæg mv er i proces. Der skal også trækkes vand, el og internettet. 

Ny anlægspulje der kan søges. 

6. Lerbæk  Ankesagen er stadig under behandling 

7. Indlæg fra 
medlemmer 

Nye turneringer. 

Dispensation fra tidsbestilling. 

Andet 

8. Eventuelt Problem med at en del medlemmer ikke får mail fra Golfboks, fordi man ikke har sat 
Golfboks op til at man får tilsendt nyhedsmail mv. 

Der udarbejdes et nyhedsbrev til medlemmerne. 

Der er et arbejde i gang med Alarmering af ambulance mv på golfbanens anlæg, samt 
søgning af pulje, så vi kan få en hjertestarter sat op ude ved shelter ved hul 15.. 

Oprydning i golfboks igangsættes – alle der ikke der har en grund til adgang slettes. 

 

Ref.: Ove Christensen 


